
 

     GVK BESTYRRELSMØDE TORSDAG 12.3.2015 

     TILSTEDE VAR: MARTIN.PEDER.PER.JANIK.SØREN.ERIK. 

     DAGSORDEN: 

     1.  ØKONOMI,REGNSKAB. 

     2.  DET NYE LOKALE,OG ADGANG TIL SVØMMEBADET,SOM ER UNDER RENOVERING. 

     3.  AFHOLDTE ARANGEMENTER,KOMMENDE ARANGEMENTER. 

     4.  STATUS PÅ MEDLEMMER OG KONTIGENTFORNYELSER. 

     5.  FORBEREDELSE AF GENERALFORSAMLINGEN HERUNDER FORSLAG TIL NYE VEDTÆGTER. 

     6.  LOGO OG TØJ MED LOGO PÅ. 

     7.  EVENTUELT. 

 

     1.  ØKONOMI: PEDER. 

         PEDER FORTALTE OM ØKONOMIEN. 

         DER ER ET OVERSKUD PÅ                                 :     6984,- 

         RENTEINDTÆGT FRA VESTFYNS BANK           :      500.- 

         INDTÆGTER                                                     :    94300.- 

         UDGIFTER                                                       :    87300.- 

         SAT AF TIL INDKØB AF NYT UDSTYR               :    20000.- 

         SAT AF TIL INDRETNING AF NYT LOKAL         :    20000.- 

         EGENKAPITAL                                                     :   171152.- 

         INDESTÅENDE I BANK                                       :   236000.- 

         KONTIGENT                                                     :    65100.- 

         REGNSKAB ER GODKENDT AF REVISOR PETER FREY 

 

     2.  NYT LOKALE,OG ADGANG TIL SVØMMEBAD: MARTIN. 

         MARTIN FOTALTE AT ÅRSAG TIL AT, GENERALFORSAMLINGEN 

         VAR RYKKET TIL APRIL VAR AT VI GODT VILLE VISE MEDLEMMERNE 

         DET NYE TRÆNINGSLOKALE MED ADGANG TIL SVØMMEBADET FREM PÅ GENERALFORSAMLINGEN. 

         MARTIN FORKLAREDE AT DET VAR VIGTIGT VI IKKE BLOT LAVEDE TO ENS LOKALER, MEN 



SØRGEDE FOR AT DET NYE LOKALE MERE HENVENDTE SIG TIL DE MEDLEMMER SOM ØNSKER 

 KREDSLØBSTRÆNING SAMT TRÆNING MED LETTERE VÆGTE OG AT LOKALET I KÆLDEREN FORBEHOLDES 

CROSSFIT OG TRÆNING MED TUNGERE VÆGTE SAMT VÆGTLØFTNING. 

BESTYRELSEN TILSLUTTEDE SIG DETTE SYNSPUNKT. 

 

     3.  ARANGEMENTER: HERUNDER INSTRUKTION MED JAMAL. 

         PER SYNTES AT DET SKULLE AFHOLDES MANDAG SÅ FLERE KUNNE VÆRE TILSTEDE. 

         MARTIN. FORTALTE AT JAMAL IKKE KAN OM MANDAGEN.... 

         MARTIN GIVER CLEMENT BESKED OM AT FINDE NY AFTALE MED FASTE DAGE MED JAMAL. 

         HAN HAR VÆRET HER 2 GANGE OG DET ER BLEVET POSITIVT MODTAGET. 

         FORSLAG FRA GERT: HAN SYNES VI SKULLE VI SKULLE ANSKAFFE EN  

         TORAX TRÆNER, SOM ER EN MASKINE SOM SKILØBERE BRUGER TIL TRÆNING 

         DER AFHOLDES EN WORKSHOP I SAMARBEJDE MED GANLØSE SVØM & TRI SÅ MEDLEMMERNE KAN 

         PRØVE APPARATET. 

 

4.  STATUS PÅ MEDLEMMER OG KONTIGENTFORNYELSER 

     SØREN FORTALTE AT 6 MEDLEMMER HAR MELDT SIG UD OG 4-5 HAR MELDT SIG IND DEN SENESTE 

MÅNEDS TID. 

SØREN MENER SYSTEMET MED REGISTRERING VIRKER GODT. PEDER OG SØREN SKAL DOG LIGE 

AFSTEMME PROCEDUREN SÅ PEDER VED HVEM DER BETALER FOR HVAD (DET ER IKKE ALLLE 

MEDLEMMER SOM SKRIVER EN TYDELIG BESKED NÅR DE BETALER…….) 

 

     5.  FORBEREDELSE AF GENERALFORSAMLING HERUNDER FORSLAG OM ÆNDREDE VEDTÆGTER: 

         MARTIN FORTALTE AT EN ADVOKAT HAR SET PÅ DEM, OG VEDTÆGTER BLIVER 

         RETTET OP SÅ DE SKAL KUNNE GODKENDES PÅ GENERALFORSAMLINGEN. 

         PEDER OG MARTIN SKRIVER FREM/TILBAGE SÅ DE BLIVER KLAR. 

         FORSLAG TIL DIRIGENT PÅ GENERALFORSAMLINEG: DET BLEV FORESLÅET AT SPØRGE 

         ADVOKATEN, PER GIVER HAM BESKED. 

         MARTIN: FREMFØRTE AT DET KUNNE BLIVE NØDVENDIGT AT HOLDE ENDNU ET MØDE 

         INDEN GENERALFORAMLINGEN. 

 

     6.  LOGO OG TØJ MED LOGO PÅ: 

         DER VAR IKKE KOMMET NOGLE NYE FORSLAG 

        PEDER MENTE DET VAR VIGTIGT AT VI SIGNALEREDE EN KLUB FOR BÅDE KVINDER OG MÆND. 



         MARTIN HAR EN FORBINDELSE I USA SOM HAN VIL PRØVE AT FÅ 2 FORSLAG FRA. 

         VI VIL MAKS GIVE 5000, SÅ MARTIN SKAL HAVE PRIS INDEN HAN GÅR IGANG. 

 

     7.  EVENTUELT: 

          MARTIN SKAL TIL MØDE 26.3 MED EGEDAL IDRÆTSFÆLLESSKAB, HVOR 

         DER BL.A. SKAL TALES OM HVORDAN VI KOMMER VIDERE MED VORES NYE LOKALE. 

          MARTIN HAVDE LOVET GANLØSE GYMNASTIK AT VI IKKE VILLE FLYTTE / RYKKE OM PÅ NOGET FØR DE     

HAVDE AFHOLDT DERES OPVISNING (21/3). 

         PER FORESLOG AT DET SKULLE SKÆRES UD I PAP HVORDAN DET SKAL FUNGERE MED ANDRE BRUGERE 

END OS AF LOKALET. 

         PEDER TILSLUTTEDE SIG DETTE SYNSPUNKT, VI SKAL VÆRE MEGET PRÆCISE OVERFOR ANDRE 

BRUGERE. 

         ERIK HAVDE 2 SPØRGSMÅL TIL FORMANDEN. 

         1. HVORFOR ER GENERALFORSAMLINGEN FLYTTET TIL APRIL ? 

         MARTIN FORKLAREDE AT DET VAR FOR AT VI KUNNE HAVE DE SIDSTE OPLYSNINGER OG AFTALER KLAR 

         VEDR. VORES NYE LOKALE. (BL.A. MØDET MED EIF 26/3) 

         2. BLIVER REGNSKABET SENDT UD, SAMMEN MED HANS BERETNING, TIL MEDLEMMERNE 2 UGER FØR 

GENERALFORSAMLING ? 

         MARTIN FORTALTE AT DET BLIVER SENDT UD 12/4 PÅ MEDLEMMERNES MAIL (ALTSÅ STRAKS EFTER 

FRISTEN FOR INDSENDELSE AF FORSLAG SOM ØNSKES BEHANDLET (7/4) 

DER ER ALLEREDE SENDT EN INDKALDELSE UD PÅ MAIL OG DER SIDDER FRA NÆSTE UGE OPLSAG I 

KÆLDEREN. 

 

REFERAT Erik Frederiksen 

  


